
 

  

 

Tarnów, 5 marca 2024 r. 

KRM.0003.875.2024 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na C sesji Rady Miejskiej 29 lutego 2024 r. w punkcie „Zapytania i interpelacje 
radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Marek Ciesielczyk chciał wiedzieć, dlaczego przez  
7 lat „drzwi” do budowy spalarni były zamknięte? Jakie były faktyczne przyczyny natury prawnej tej 
zwłoki i na ile winę za to ponosi MPEC kierowany wówczas przez Pana Krzysztofa Rodaka?  

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


